屏東縣立中正國民中學九十九學年度第一學期第三次段考九年級英語科解答卷

一、聽力測驗：15％

  (一)腳本區（5％）：  答案：F T F F T
1. The girl doesn’t like the steak, and neither does the boy.   
2. It is the dog which has a short tail.    

3. The girl is talking to the man in person. 
4. The boy’s grandpa is the one who is sleeping.
5. The man likes singing, but the woman doesn’t.
  (二)腳本區（10％）：答案：T F F F F
1. B: I think I should go say sorry to Jackie in person. G: I agree.
     2. B: Do you know the boy who wears glasses?G: Yes, he and I go to the same school club.  

     3. M: How do you think of your team leader?W: I think he’s too young to lead a team.M: I think so too. 

4. M: Who’s the one in a red dress? W: That’s Serena. She’s a great actress, and I’m a big fan of hers. Look at the man next to her　!  He’s a famous actor, too  

5. B: The man who owns the farm next to my grandpa’s house is Mr. Wang.G: Does he keep goats or sheep? B: Yes, he does.
二、文意字彙：10％

	1.
	sentences
	2
	research
	3
	share
	4
	developed
	5
	chatting

	6.
	traveling
	7
	public
	8
	stamping
	9
	honest
	10
	bakery


三、文法選擇：15﹪

	1
	D
	2
	C
	3
	D
	4
	A
	5
	B

	6
	B
	7
	B
	8
	C
	9
	A
	10
	D

	11
	B
	12
	A
	13
	B
	14
	B
	15
	D


四、克漏字選擇：10﹪
	1
	C
	2
	A
	3
	B
	4
	C
	5
	A


五、挑錯並改正（一題2分，全對才給分）10％
	1
	D; in
	2
	A; wiping
	3
	A; lend
	4
	D; hers
	5
	C; chatted with


六、依提示作答：12﹪
	1
	Neither will I./ I won’t, either.

	2
	The girl in a blue dress is next to the sofa.

	3
	My father will buy me a cellphone that can take pictures.

	4
	The chimps which are taken care of by me are cute.


六、翻譯：（第（1）到第（9）格，一格一分；5-7題請直接寫在答案卷上，每題3分，錯一字扣一分）18﹪
	（1）
	pulled
	（2）
	aside
	（3）
	give
	（4）
	out
	（5）
	through

	（6）
	come
	（7）
	from
	（8）
	bring
	（9）
	along

	5
	在網路上交網友可能是件有趣的事，但是親自見網友卻是另一件事。3％-
Making friends on the Internet       can be fun, but it is another thing   to meet them in person.                                       

	6
	你的學業在學校生活中佔很重要的一部分，而你的社團活動也一樣。3％
 Your studies play a big part in your school life             , and so do your club activities. 

	7
	非洲人常為了黑猩猩的肉殺害他們，而且也砍伐黑猩猩居住的森林。3％

People in Africa often kill chimps for their meat and   cut down the forests which are their homes.                                                     


七、閱讀測驗：10﹪
	1
	A
	2
	B
	3
	D
	4
	B
	5
	C








